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PROTOKÓŁ  NR  XXIV/12 
 

obrad Sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą    
odbytej  13 grudnia 2012 roku 

 
 
XXIV Sesja Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą  została zwołana przez 

Przewodniczącego  Rady Miasta Tadeusza Łysiaka.  
W sesji Rady Miasta na ogólny stan 15 radnych, udział wzięło 13 radnych. 
(listy obecności radnych oraz gości stanowi załączniki nr 1 do protokołu).  
 
Porządek obrad sesji przewidywał : 
1. Sprawy  regulaminowe : 

a) otwarcie sesji, 
b) przyjęcie porządku obrad, 
c) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
3. Budżet Miasta na 2013 rok – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta 

Kostrzyn nad Odrą na 2013 rok (druk nr 1): 
a) przedstawienie  projektu budżetu  wraz  z  uzasadnieniem  Burmistrza  Miasta, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
c) odczytanie opinii  komisji stałych  Rady  Miasta  dotyczących  projektu  uchwały  

budżetowej  
d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i zgłoszonymi poprawkami wraz  z  ich  

przegłosowaniem, 
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Kostrzyn nad Odrą na lata 2013-2033 (druk nr 2). 

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 3), 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  Kostrzyn nad  Odrą na lata 2012 – 

2033 (druk nr 4), 
c) wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce na terenie Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 
d) nadania nazw ulic (druk nr 6), 
e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty (druk nr 7), 
f) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie 
Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8), 

g) ustalenia planu pracy Rady Miasta, zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Miasta oraz przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta na 2012 rok 
(druk nr 9), 

h) rozpatrzenia skargi Pani Stefanii Martynowicz (druk nr 10), 
6. Interpelacje i wnioski. 
7. Sprawy różne. 
 

1. Sprawy  regulaminowe. 
 

Przewodniczący Rady Miasta Tadeusz Łysiak o godz. 14.00 dokonał otwarcia obrad sesji w 
sali Europejskiego Centrum Spotkań Seniorów i Osób Niepełnosprawnych oraz  
Kostrzyńskiego Centrum  Wspierania  Biznesu.   
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Po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w 
posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 
osób, stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych  decyzji. 
 
W tej części porządku obrad sesji dokonano wręczenia Srebrnych Medali „Za zasługi dla 
obronności kraju” przyznawane przez Ministra Obrony Narodowej rodzicom żołnierzy, 
których co najmniej trzech synów służyło w wojsku. 
Wręczenia Medali dokonał ppłk Lucjan Jopkiewicz z Wojskowej Komendy Uzupełnień w 
Gorzowie Wlkp., a Burmistrz Miasta Andrzej Kunt przekazał listy gratulacyjne.  
 
Następnie przystąpiono do przyjęcia porządku obrad sesji.  

Przewodniczący Rady T. Łysiak w ramach autopoprawki wprowadził do porządku obrad sesji 
projekty uchwał w sprawach : 

1) wydatków budżetowych Miasta Kostrzyn nad Odrą, które w 2012 roku nie wygasają z 
upływem roku budżetowego (druk nr 11), 

2) przystąpienia Miasta Kostrzyn nad Odra do programu priorytetowego  NFOŚ i GW pod 
nazwą „Gospodarowanie odpadami innymi niż komunalne, Część III - Usuwanie 
wyrobów zawierających azbest” (druk nr 12), 

3) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 13a), 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższe projekty uchwały były przedmiotem 
posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

Następna propozycja autopoprawek dotyczyła wprowadzenia do porządku obrad sesji 
projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie powołania Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej (druk nr 14). Przewodniczący Rady poinformował, iż podjęcie powyższej 
uchwały wynika z  konieczności uzupełnienia składu Komisji o członka z ramienia Rady 
Miasta. 

Kolejne autopoprawki w porządku obrad sesji dotyczyły wprowadzenia projektów uchwał w 
sprawach : 
1) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 15), 
2) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 16), 
3) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego (druk nr 17), 
4) ustalenia stawek opłaty od posiadania psów (druk nr 18),    
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radcy prawnego Urzędu Miasta o wyjaśnienie powodu 
ponownego podjęcia powyższych uchwał. 
 
Radca prawny Urzędu Miasta Andrzej Ksokowski wyjaśnił, iż Regionalna Izba 
Obrachunkowa zakwestionowała zapis § w brzmieniu : ”Uchwała podlega publikacji w 
Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego i wchodzi w życie z dniem 1 stycznia 
2013 r.”, który jest ujęty w Uchwałach dotyczących stawek i opłat. Według Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej zapis powinie otrzymać brzmienie: „Uchwała wchodzi w życie po upływie 
14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Województwa Lubuskiego i obowiązuje 
od 1 stycznia 2013 roku.” 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej zmian do porządku obrad sesji, Przewodniczący 
Rady przystąpił do realizacji kolejnego porządku obrad sesji, tj. przyjęcie protokołu z 
ostatniej sesji.  
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z sesji Nr 
XXIII/12 z 29 listopada 2012 r. Rada Miasta 12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół. 
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2. Sprawozdanie z działalności Burmistrza. 
 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie od 29 listopada 2012r. do 13 
grudnia 2012 r. przedstawił Burmistrz Miasta Andrzej Kunt (sprawozdanie z działalności 
Burmistrza stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 
 
Radna K. Żołna poinformowała, iż kostrzyńscy zapaśnicy brali udział w Mistrzostwach Polski 
w zapasach młodzików i jeden z nich zdobył brązowy medal, a dwóch chłopców zdobyło 
piąte miejsce. Radna również przekazała informację o tym, iż zespół Drzewiczanie w ubiegłą 
sobotę uczestniczył w koncercie organizowanym przez Radio Zachód w Filharmonii 
Zielonogórskiej, jako jeden z ośmiu zespołów zaproszonych na tą uroczystość. 
 
Radny K. Wojtala zwrócił się o podanie do publicznej wiadomości również informacji o 
godzinie  rozpoczęcia wigilii organizowanej w Ośrodku Pomocy Społecznej. 
 
Naczelnik Wydz. OKiO Pania Marzena Brenk-Sułkowska wyjaśniła, iż obecnie podano  tylko 
termin, po ustaleniu godziny organizowanej wigilii będzie podane pozostałe informacje.   
 
 
3. Budżet Miasta na 2013 rok – podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2013 rok (druk nr 1) : 
 

a) przedstawienie  projektu budżetu  wraz  z  uzasadnieniem  Burmistrza  Miasta, 

 

Burmistrz Miasta A. Kunt przedstawił projekt budżetu miasta na 2013 r. w formie prezentacji 
audiowizualnej. 

Następnie Burmistrz Miasta przedstawił poprawki do Projektu Budżetu Miasta Kostrzyn nad 
Odrą na 2013 rok w tym wniesione przez komisje Rady Miasta, które uzyskały akceptację 
Burmistrza Miasta wraz ze wskazaniem źródeł finansowania, tj: 

 
II. Dokonuje się przeniesienia między działami wydatków: 
1. Zmniejsza się o kwotę 116.000,00 zł.  
DZIAŁ           758  –   RÓŻNE ROZLICZENIA                                         36.000,00 
Rozdz.         75818  –   Rezerwy ogólne i celowe                                                      36.000,00 
                  §  4810  –  Rezerwy                                                                36.000,00 
   -  Rezerwa celowa na wynagrodzenia i uposażenia               36.000,00 
 
 
DZIAŁ           754  –   BEZPIECZEŃSTWO PUBLICZNE I OCHRONA  
                                     PRZECIWPOŻAROWA                                                    
80.000,00 
Rozdz.         75404  –   Komendy wojewódzkie Policji                                               80.000,00 
                  §  6170  –  Wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy na finansowanie  
                                     i dofinansowanie zadań inwestycyjnych                                 80.000,00 
                                    - 1 Dofinansowanie zakupu dwóch motocykli oraz umundurowania  
                                      motocyklowego, służbowego samochodu osobowego oraz  
                                      samochodu typu furgon dla Komisariatu Policji      80.000,00 
 
2. Zwiększa się o kwotę 116.000,00 zł.  
 
DZIAŁ           801  –   OŚWIATA I WYCHOWANIE                               80.000,00 
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Rozdz.         80101 –   Szkoły Podstawowe                                       60.000,00 
 
                  §  6050  –  Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych                     60.000,00 
   - 1 Modernizacja dwóch pomieszczeń szatni uczniowskich,  
                                     przyległych sanitariatów oraz korytarzy przy Sali gimnastycznej  
                                     w Szkole Podstawowej Nr 4                                      60.000,00 
 
Rozdz.         80104 –   Przedszkola                                                          20.000,00 
 
                  §  6050  –  Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych                   20.000,00 
   - 2 Modernizacja zaplecza kuchennego w Przedszkolu  
                                     Miejskim Nr 3                                                           20.000,00 
 
 
DZIAŁ           853  –   POZOSTAŁE ZADANIA W ZAKRES IE POLITYKI  
                                     SPOŁECZNEJ                                                36.000,00 
Rozdz.         85305  –   Żłobki                                                                                36.000,00 
 
                  §  2830  –  Dotacje celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie 
                                    zadań zleconych do realizacji pozostałym jednostkom nie  
                                    zaliczanym do sektora finansów publicznych                     36.000,00 
                                    - Dotacja na działalność Żłobka                        36.000,00 
 
II. Dokonuje się przeniesienia między rozdziałami wydatków: 
 
 
DZIAŁ           900  –   GOSPODARKA KOMUNALNA I OCH RONA  
                                     ŚRODOWISKA                                             
Zmniejsza się: 
Rozdz.         90004 –   Utrzymanie zieleni w miastach i gminach                          120.000,00 
 
                  §  4300  –  Zakup usług pozostałych                                                     120.000,00 
  - 3 Utrzymanie Parku Miejskiego i Placu Wojska Polskiego          120.000,00 
 
Zwiększa się: 
 
Rozdz.         90003 –   Oczyszczanie miast i wsi                                                    120.000,00 
 
                  §  4300  –  Zakup usług pozostałych                                                       120.000,00 
   - 1 Oczyszczanie miasta      120.000,00 
 
Burmistrz stwierdził, że powyższe korekty  nie wnoszą zmian wielkości w planowanych 
kwotach budżetu. Zgodnie z zaleceniami wydanej przez  Regionalną Izbę Obrachunkową 
opinii dokonano zmian w Projekcie Budżetu Miasta na 2013 rok, jak również w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej, które również nie spowodowały  zmian wysokości budżetu. 
 

Radny K. Wojtala zwrócił się o przedstawienie zakresu zadań w ramach modernizacji 
targowiska przygranicznego na kwotę 150 tys. ujętą w zestawieniu  inwestycji projektu  
budżetu na 2013 rok. 

Burmistrz Miasta A. Kunt wyjaśnił, iż poniesienie powyższych wydatków nastąpiło w 
związku z przeprowadzonym przeglądem na targowisku przygranicznym. 
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Naczelnik Wydz. GKiL Pani A. Wasielak w uzupełnieniu wypowiedzi Burmistrza dodała, że  
po wykonaniu przeglądu budowlanego na terenie targowiska, stwierdzono konieczność 
wykonania modernizacji przyłącza kanalizacyjnego i modernizację alejek.   

 

Radny M. Borowski stwierdził, iż przy uchwalaniu budżetu mamy niedosyt, zarówno 
Burmistrz, jak i Rada Miasta chciałyby zrealizować więcej zadań. Dlatego też w imieniu 
mieszkańców wystąpił z sugestią, aby na podstawie założeń inwestycyjnych budowy dróg i 
chodników mieć na uwadze wnioski mieszkańców i ujmować te zadania w budżecie.  

 

Burmistrz miasta A. Kunt odnosząc się do wypowiedzi radnego, wyjaśnił, iż jedyną taką 
inwestycją oczekiwaną, a nie zrealizowaną, jest ulica Cmentarna. Dodał, iż inwestycja jest 
przygotowana pod względem projektowym, dlatego złożono wniosek na dofinansowanie 
zadania ze środków w ramach Programu Przebudowy Dróg Lokalnych (tzw. Schetynówka). 
 
 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
 
Burmistrz Miasta poinformował, iż Regionalna Izba Obrachunkowa :   
1) pozytywnie zaopiniowała z uwagami przedłożony przez Burmistrza Miasta Kostrzyn nad 
Odrą projekt uchwały budżetowej na 2013 rok. Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 
619/12 z dnia 11 grudnia 2012 r.  stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
2) wydała pozytywną opinię o  projekcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2013-2033. 
Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej Nr 620/12 z dnia 11 grudnia 2012 r.  stanowi 
załącznik nr 5 do protokołu. 

 

c) odczytanie opinii  komisji stałych  Rady  Miasta  dotyczących  projektu  uchwały  
budżetowej  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów M. Kunt przedstawił 
opinie Komisji stałych Rady Miasta w sprawie projektu budżetu miasta na 2012 r. 
następującej treści: „Informuję, że na posiedzeniu w dniu 10 grudnia 2012 r. Komisja 
Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Spraw Społecznych dokonała analizy 
projektu budżetu miasta na 2013 rok i wydała pozytywną opinię o przedłożonym projekcie z 
uwzględnieniem następujących wniosków : 
1) Zwiększenia środków w wysokości 36.000 zł. w ramach dotacji na działalność Żłobka, 
2) Zmniejszenia środków w wysokości 80.000 zł z dofinansowania zakupu dwóch motocykli 
oraz umundurowania   motocyklowego, służbowego samochodu osobowego oraz samochodu 
typu furgon dla Komisariatu Policji i przeznaczenia tych środków na modernizację dwóch 
pomieszczeń szatni uczniowskich, przyległych sanitariatów oraz korytarzy przy Sali 
gimnastycznej w Szkole Podstawowej Nr 4.” 

 
 

d) dyskusja nad projektem uchwały budżetowej i zgłoszonymi poprawkami wraz  z  ich  
przegłosowaniem, 

 
Radny M. Tatarewicz wyraził pozytywne zdanie na temat filozofii konstruowania budżetu, 
polegającej na tym, że w latach poprzednich, szczególnie w kadencji 2006-2010, realizowano 
wiele inwestycji, ponieważ pozyskiwano środki pomocowe. Radny uznał, iż właściwe jest 
oszczędne gospodarowanie środkami budżetowymi, w okresie, gdy nie posiadamy jeszcze 
kolejnych środków unijnych. Radny wyraził zadowolenie z faktu, że Radni nie proponowali 
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rozdysponowania środki z nadwyżki budżetowej, mimo tego iż każdy z nich mógłby zgłosić 
potrzeby inwestycyjne. Radny stwierdził, iż kompromis polega na tym, aby ograniczać 
wydatki i mieć na względzie dobro miasta, jako całości. Radny poinformował, iż przy 
głosowaniu nad projektem budżetu miast na 2013 rok będzie głosował za jego przyjęciem.  
 
 
e) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. 
 
 
Następnie Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2013 rok. 
Rada Miasta 13 głosami „za”, - podjęła Uchwałę Nr XXIV/186/12,  która stanowi załącznik 
nr  6 do protokołu. 
 

 
 

e) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Kostrzyn nad Odrą na lata 2013-2033 (druk nr 2). 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na lata 2013-2033. 
Rada Miasta 13 głosami „za”, - podjęła Uchwałę Nr XXIV/187/12,  która stanowi załącznik 
nr  7 do protokołu. 
 
 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) zmiany uchwały budżetowej Miasta Kostrzyn nad Odrą na 2012 rok (druk nr 3), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/188/12,  która stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  Kostrzyn nad  Odrą na lata 2012 – 2033 

(druk nr 4), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/189/12,  która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
c) wysokości i zasad ustalenia dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub 

kluby dziecięce na terenie Miasta Kostrzyn nad Odrą (druk nr 5), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/190/12,  która stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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d) nadania nazw ulic (druk nr 6), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady z następującymi propozycjami nazw ulic : Jasna, Podgórna, Tarasowa, 
Widokowa 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/191/12,  która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
e) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości tej opłaty (druk nr 7), 
 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji, z tym, że Komisje wnioskowały o zmianę wysokości stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny – w 
wysokości 10 zł  miesięcznie  (od osoby), zamiast 11 zł. i 15 zł. za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób nieselektywny. 
 
Radny M. Tatarewicz poinformował, iż będzie głosował przeciw proponowanej uchwale. 
Zdaniem Radnego wybrany na posiedzeniu obu Komisji sposób naliczania opłat od 
mieszkańca nie będzie fortunny  dla naszego miasta, ponieważ wystąpią problemy z 
ewidencją płatników i ze ściągalnością należności. Radny stwierdził, iż niewłaściwie są 
rozłożone proporcje pomiędzy obciążeniem budynków wielorodzinnych i jednorodzinnych.  
 
Burmistrz Miasta A. Kunt poinformował, iż w dniu 14 grudnia br. Sejm RP będzie 
rozpatrywał poprawki Senatu do ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Jedna 
z poprawek będzie dotyczyła możliwości łączenia kilku sposobów naliczania opłat za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. W związku z powyższym istnieje możliwość, iż w 
przyszłym roku będzie można ponownie powrócić do tego tematu i wówczas rozważyć inne 
warianty. 
 
Radna K. Żołna zwróciła uwagę, iż ustawa nie przewiduje rozróżnienia pomiędzy budynkami 
wielorodzinnymi a jednorodzinnymi, co jest dla nas największym problemem. Dodała, iż  
dokonała dodatkowych przeliczeń, biorąc pod uwagę propozycję naliczania opłat od 
powierzchni lokalu. Stwierdziła, iż na podstawie tych obliczeń, rodziny składające się z 1-2 
osób,  zamieszkujących budynki np. na Os. Drzewice, Os. Warniki, czy też mieszkania o 
dużych metrażach, ponosiłby opłaty wyższe, nawet  o 200% i 300%.  
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak przedstawił wysokość stawek jakie zostały przyjęte w innych 
gminach, np.  Chorzów - 20 zł, Łódź - 36 zł, Tomaszów Mazowiecki - 24 zł., Opoczno – 12, 
Łomża 16 zł. i 20 zł., Słubice 21 zł., Dębno – 19 zł., i stwierdził, że proponowane stawki w 
Kostrzynie nad Odrą  nie są wygórowane. Przewodniczący Rady dodał, iż przy obowiązującej 
ustawie, wybranie któregokolwiek  z wariantów, spowoduje, że pewna grupa ludzi zawsze 
będzie bardziej dotknięta pod względem wysokości ponoszonych opłat. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie wniosek w sprawie ustalenia stawki 
w wysokości 10 zł  miesięcznie  (od osoby), za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
zbieranymi i odbieranymi w sposób selektywny  i 15 zł. za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi zbieranymi i odbieranymi w sposób nieselektywny. 
Wniosek został przyjęty 12 głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się”. 
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Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami „za”, przy 
3 „przeciwnych” - podjęła Uchwałę Nr XXIV/192/12,  która stanowi załącznik nr 12 do 
protokołu. 
 
 
 
f) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właścicieli nieruchomości zamieszkałych położonych na terenie Miasta 
Kostrzyn nad Odrą (druk nr 8), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji, z tym, że Komisje wnioskowały, aby w § 2 pkt. 1 dopisać podpunkt w 
brzmieniu: „szkoły ponadgimnazjalne w przypadku uczniów uczących się w systemie 
dziennym, zamieszkujących poza Miastem”. 
 
Burmistrz Miasta A. Kunt zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały polegającą na 
wykreśleniu zapisu zawartego w §2 pkt. 1f o treści „uczelnie wyższe w przypadku studentów 
uczących się w systemie dziennym, zamieszkujących poza Miastem”. 
 
Kierownik Biura Gospodarki Odpadami Komunalnymi W. Biskowski  dodał, iż poprawka 
przedstawiona przez Burmistrza Miasta powiązana jest z wnioskiem zgłoszonym przez 
Komisje RM, z tym, że propozycja Burmistrza dotyczy wykreślania w § 2 pkt.1f) w 
brzmieniu:” uczelnie wyższe w przypadku studentów uczących się w systemie dziennym, 
zamieszkujących poza Miastem”. Kierownik W. Biskowski wyjaśnił, iż przedmiotowy zapis 
może stać się przyczyną zbyt szerokiej interpretacji. Władze uczelni wyższych nie zawsze są 
zorientowane o fakcie zamieszkiwania studenta w miejscowości, w której on studiuje. 
Znaczna część domów akademickich stanowi odrębne od uczelni jednostki organizacyjne. 
Ponad to wielu studentów zamieszkuje na prywatnych stancjach. Podstawę do potwierdzenia 
przebywania studentów oraz uczniów szkół ponadgimnazjalnych w miejscowości, w której 
kontynuują oni studia lub naukę stanowi zapis zawarty w §2 pkt.2 niniejszego projektu 
uchwały o treści „dokument potwierdzający, że mieszkaniec jest objęty opłatą za odbiór 
odpadów komunalnych w innej gminie”. 
 
Radny P. Tadla zwrócił się z pytaniem, gdzie studenci mogą otrzymać dokument 
potwierdzający, że są objęci opłatą za odbiór odpadów komunalnych? 
 
Kierownik W. Biskowski odpowiedział, że może to być administrator akademika, bursy, lub 
poświadczenie zameldowania czasowego.   
 
Radny P. Tadla stwierdził, iż nie ma czegoś takiego, jak czasowe zameldowanie studenta. Był 
zdania, że student, które ma zajęcia w trybie dziennym, po za miastem Kostrzyn, przebywa co 
najmniej 5 dni po za stałym miejsce zamieszkania, a więc w tym przypadku powinno 
wystarczyć zaświadczenie wyłącznie z Uczelni. Radny stwierdził, iż pozyskanie 
zaświadczenia o czasowym zameldowaniu od administratora budynku, od właściciela stancji,  
jest praktycznie niemożliwe. 
 
Radna K. Żołna nie zgodziła się z wypowiedzią Radnego P. Tadli, twierdząc, że student 
uczelni wyższej  w Gorzowie Wlkp. może dojeżdżać codziennie do uczelni i nadal 
zamieszkiwać w Kostrzynie. Dlatego też, jedynym rozwiązaniem jest przedstawienie 
zaświadczenia od  administratora budynku o zamieszkiwaniu w akademiku, na stancji. Radna 
zgłosiła propozycję wykreślenia w §2 pkt. 1, a pozostawienia  pkt.2, który brzmi:” dokument 
potwierdzający, że mieszkaniec jest objęty opłatą za odbiór odpadów komunalnych w innej 
gminie”, ponieważ ten zapis jest wystarczający. 
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Przewodniczący Rady T. Łysiak  poddał pod glosowanie wniosek zgłoszony przez autora 
projektu uchwały, polegający na wykreśleniu zapisu zawartego w §2 pkt. 1f o treści „uczelnie 
wyższe w przypadku studentów uczących się w systemie dziennym, zamieszkujących poza 
Miastem”. 
Wniosek został przyjęty. Za jego przyjęciem głosowało 7 radnych, 5 radnych głosowało 
przeciw, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 głosami „za”, przy  
2 „przeciwnych” i 1 „wstrzymującym się”  - podjęła Uchwałę Nr XXIV/193/12,  która 
stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
g) ustalenia planu pracy Rady Miasta, zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta oraz przyjęcia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta na 2012 rok (druk nr 9), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/194/12,  która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 
h) rozpatrzenia skargi Pani Stefanii Martynowicz (druk nr 10), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, przy 
1 „przeciwnym” - podjęła Uchwałę Nr XXIV/195/12,  która stanowi załącznik nr 15 do 
protokołu. 
 
 
i) wydatków budżetowych Miasta Kostrzyn nad Odrą, które w 2012 roku nie wygasają z 

upływem roku budżetowego (druk nr 11), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/196/12,  która stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 
 
 
j)  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych (druk nr 13a), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, przy 
1 „wstrzymującym się”- podjęła Uchwałę Nr XXIV/197/12,  która stanowi załącznik nr 17 do 
protokołu. 
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k) przystąpienia Miasta Kostrzyn nad Odra do programu priorytetowego  NFOŚ i GW pod 
nazwą „Gospodarowanie odpadami innymi niż komunalne, Część III - Usuwanie 
wyrobów zawierających azbest” (druk nr 12), 

 
Przewodniczący Rady T. Łysiak  poinformował, iż projekt uchwały uzyskał pozytywną opinię 
obu Komisji Rady. 
Następnie  poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, - 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/198/12,  która stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 
 
 
l) powołania Społecznej Komisji Mieszkaniowej (druk nr 14). 
  
Przewodniczący Rady T. Łysiak zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur na członka 
Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 
 
Radny J. Sak zgłosił kandydaturę Radnej K. Żołny.  
Radna K. Żołna nie wyraziła zgody na kandydowanie. 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak zgłosił kandydaturę Radnej K. Srokowskiej. 
Radna K. Srokowska wyraziła zgodę na kandydowanie. 
 
W związku z tym, iż nie zgłoszono więcej kandydatur – Przewodniczący Rady T. Łysiak 
poddał pod głosowanie projekt uchwały uzupełniony o członka Społecznej Komisji 
Mieszkaniowej w osobie Radnej Krystyny Srokowskiej. 
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, przy 
1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXIV/199/12,  która stanowi załącznik nr 19 
do protokołu. 
 
 
m) ustalenia stawek podatku od nieruchomości (druk nr 15), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, przy 
1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXIV/200/12,  która stanowi załącznik nr 20 
do protokołu. 
 
 
n) ustalenia wysokości stawek opłaty targowej (druk nr 16), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 głosami „za”, przy 
1 „przeciwnym” i 1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXIV/201/12,  która stanowi 
załącznik nr 21 do protokołu. 
 
 
 
o) obniżenia średniej ceny skupu żyta, przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku 

rolnego (druk nr 17), 
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 12 głosami „za”, przy 
1 „wstrzymującym się” - podjęła Uchwałę Nr XXIV/202/12,  która stanowi załącznik nr 22 
do protokołu. 
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p) ustalenia stawek opłaty od posiadania psów (druk nr 18),    
 
Przewodniczący Rady T. Łysiak poddał pod głosowanie projekt uchwały.  
Rada Miasta w obecności 13 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”- 
podjęła Uchwałę Nr XXIV/203/12,  która stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
 
 
6. Interpelacje i wnioski. 
 
Radny M. Borowski zgłosił wniosek w sprawie przywrócenia ruchu dwukierunkowego na            
ul. Łódzkiej. 
 
 
7. Sprawy różne. 
 
 
W związku z tym, że porządek obrad XXIV sesji Rady Miasta Kostrzyn nad Odrą                      
został wyczerpany - Przewodniczący Rady Miasta T. Łysiak zamknął obrady o godzinie 
16.30. 
 
Protokołowała :     Przewodniczący  Rady Miasta 
 
R. Luszawska       Tadeusz Łysiak 
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